
Aan de leden van de Raad van de  

Gemeente Noordenveld. 

 

       Peize, 26 mei 2025. 

 

Geachte leden van de Raad, 

 

Ruim een jaar! geleden ontving ik van de Rekenkamer een berichtje met 

het verzoek of ik een onderwerp aan kon dragen wat voor hen interessant 

zou zijn om te onderzoeken.  

Ik heb op 21 april 2024 een berichtje teruggestuurd met het volgende: “Ik 

zou graag het volgende willen weten. Er worden vandaag de dag veel 

bezwaren ingediend door inwoners vooral waar het nieuw te bouwen 

woningen of bestemmingsplannen betreft. De bezwaren zijn van de meest 

uiteenlopende redenen. Van “niet meer het gevoel te hebben in het 

buitengebied te wonen” terwijl je totaal geen zicht op de 

nieuwbouwplannen hebt tot “niet in mijn achtertuin” of vanwege een 

beschermde dier- of plantensoort.  

In sommige gevallen kan ik goed begrijpen dat ergens een bezwaar 

tegenin wordt gediend maar vaak heb ik het gevoel dat het slechts een 

kwestie van tijdrekken of vertragen is voordat er gebouwd kan worden. 

Voor al deze bezwaren moeten mensen van de gemeente aan het werk en 

ze moeten zelfs meerdere keren afreizen naar de Raad van State. Heel 

veel uren extra werk voor deze ambtenaren. Ik vraag mij af wat dat kost.  

Deze vraag heb ik voorgelegd aan de Rekenkamer. 

Op 31 maart 2025 kreeg ik het volgende bericht terug van de Griffie: 

“U heeft enige tijd geleden voorgesteld om onderzoek door de 

Rekenkamer te laten doen in verband met bezwaren van bewoners bij 

plannen. De Rekenkamer heeft uw voorstel besproken maar besloten uw 

voorstel niet op het onderzoeksmenu te plaatsen. De reden dat dit punt 

niet wordt opgenomen komt omdat het recht op het indienen van 

bezwaren wettelijk is geregeld. De Rekenkamer heeft daar verder geen 

grip op. En dat dergelijke bezwaren kosten met zich meebrengen is 

bekend. Wellicht dat u daar bij de gemeente navraag naar kunt doen.” 

 

 



Ik vond dit een teleurstellend antwoord want uiteindelijk is alles wettelijk 

geregeld en daarom richt ik nogmaals een verzoek aan de Gemeenteraad 

om dit toch op het onderzoeksmenu te krijgen. Immers, een ambtenaar 

kan toch noteren hoeveel uren hij of zij met een “zaak” bezig is geweest? 

Ik, en met mij meerdere mensen, zou het prettig vinden als eens bekend 

werd hoeveel deze extra werkzaamheden daadwerkelijk kosten want ze 

komen tenslotte allemaal weer op het bordje van de inwoners van 

Noordenveld terecht. 

In afwachting van uw antwoord, 

 

Met vriendelijke groet, 

………………………… 

………………………… 

………………………… 

 

  


